
 

 

China Arbitration Week 2017 

BEIJING – 18 SEPTEMBER 2017 

Room 506, CCOIC Building, 2 Huapichang Hutong, Xicheng District, Beijing 

 
 
Objective 
The meeting will bring to Beijing a host of practitioners and scholars speaking Portuguese in international 

arbitration, and will address some of the key concerns of Chinese and Portuguese parties regarding international 

arbitration and will demystify international arbitration for them. It will also give notice of recent developments of 

the Portuguese Arbitration Community. 

 
Who should attend: 
All local, regional and international professionals involved in international arbitration, mediation, businesses, 

government representatives, in-house counsel, lawyers and arbitrators. 
 

Program 
 

14:00 Registration 

14:20 – 14:30 Opening 

 - José-Miguel Júdice 

 - WANG Chengjie (Deputy Chairman and Secretary General of CIETAC) 

14:30 – 16:00 

 

Panel 1: The status of the Portuguese Arbitration: what, when, where to use 

arbitration in Portuguese – Chinese relationships 

 Moderator – José-Miguel Júdice 

 Speakers 

- Manuel Castelo-Branco – Cross Border Disputes, Cultural Aspects of China-Portuguese Arbitration and 

Institutional vs Ad Hoc Arbitration 

- Paula Costa e Silva – Arbitrators’ Impartiality and Independence 

- Carlos Aguiar – Arbitration in Corporate Disputes 

- Duarte G. Henriques – Arbitration in IP & Tech Disputes 

16:00 – 16:30 Coffee-break 

16:30 – 18:00 Panel 2: Arbitration in Portuguese around the world: challenges and opportunities 

 Moderator – João Vilhena Valério 

 Speakers -  

- Carlos Alberto Carmona (Brazil) 

- Sofia Vale (Angola) 

- Francisco Prol (Spain) 

- João Ribeiro (Head of the UNCITRAL Regional Centre for Asia and the Pacific)  

– Implementation of UNCITRAL standards in Portuguese-speaking jurisdictions 

18:00 – 19:00  Drinks 

 

Registration: Please scan the QR Code to register for the event,  
or email to chenmi@cietac.org  



 

 

2017 中国仲裁周 

葡萄牙仲裁日 
2017 年 9 月 18 日 – 北京 

北京市西城区桦皮厂胡同 2号国际商会大厦 506 

 
 
主题： 
葡萄牙仲裁日活动集结众多葡语仲裁专家及从业律师来到北京，与参会者共同研讨中国与葡语国家在国际商
事仲裁领域的关切问题，聚焦葡萄牙仲裁机构的最新发展。  
 
面向群体： 
国际仲裁、调解专家、企业和政府代表、法律顾问、律师、仲裁员 
 

日  程 

 

14:00 签到 

14:20 – 14:30 开幕式 

 - José-Miguel Júdice 

 - 王承杰 （贸仲委副主任兼秘书长） 

14:30 – 16:00 议题一  葡萄牙仲裁：如何运用仲裁方式应对中葡商事纠纷 

 主持人：José-Miguel Júdice 

 演讲嘉宾： 

- Manuel Castelo-Branco – 跨境纠纷、中葡仲裁文化差异、机构仲裁与临时仲裁的比较 

- Paula Costa e Silva – 仲裁员的公正性与独立性 

- Carlos Aguiar – 公司纠纷仲裁 

- Duarte G. Henriques – 知识产权和技术纠纷仲裁 

16:00 – 16:30 茶歇 

16:30 – 18:00 议题二  全球视野下的葡语国家仲裁实践：机遇与挑战 

 主持人：João Vilhena Valério 

 演讲嘉宾： 

- Carlos Alberto Carmona （巴西） 

- Sofia Vale （安哥拉） 

- Francisco Prol （西班牙） 

- João Ribeiro （联合国贸易法委员会亚太区域中心主任） 

– 联合国贸法会规则在葡语国家中的适用 

18:00 – 19:00  酒会 

 
活动报名: 请扫描右侧二维码在线报名， 

或发送报名邮件到 chenmi@cietac.org 


